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DATO 
15. januar 2012 

JOURNAL NR. 
 

SAGSANSVARLIG 
Max M. Hansen/Per Kensø 

SKOLEN PÅ HERREDSÅSEN 

 
 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde, Skolen på Herredsåsen  
Torsdag, den 19. januarr 2012 klokken 19.00-21.00.  
 
Sted: Mødelokale 1+2. 
 
Medlemmer: Dorte Reimer Ørsberg, Max Møller Hansen, Troels 
Lund-Konggaard, Thomas W. Jensen, Betina Lundsgaard-Nielsen, 
Rasmus Jørgensen, Martin Thomsen, Mette Thomsen, Claus Ibsen 
og elevrepræsentanter. 
 
Sekretærer: Bente Petersen (afbud) og Per Kensø. 
 
Gæster: Solveig Hansen (SFO-leder)   
 
Fraværende: Dorte, Rasmus, Martin, Bente 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
2. Godkendelse af referat 
Godkendt 
 
3. Information fra elevrådet 
Andreas informerede. Bl.a. omkring husfester og problemer med 
at logge på. PKE informerede om, at der arbejdes på at forbedre 
internettet på skolen. 
 

PUNKTER TIL BESLUTNING/HØRING 
 
Intet 

 
 
 

PUNKTER TIL DRØFTELSE 
   
 
4. Deltagelse i Kulturdøgn 
Skal Herredsåsen deltage i Kultur Kalundborgs kulturdøgn 2012 fra 8.-9. 
september 2012? Alle skoler i Kalundborg kommune er inviteret til, at 
deltage med et større eller mindre indslag under dette arrangement. 
Henvendelse fra Dan Bisp og Anders Christiansen, Kultur Kalundborg, til 
formandsgruppen. 
Max tager kontakt til Dan Bisp og informerer om, at skolen er positiv over 
for deltagelse og vil forsøge at finde interesserede lærere/klasser.  
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5. Skolen på Herredsåsen i fremtiden: Motion i skoletiden 
Vi tager hul på det første tema fra mødet med forældrerådene: 
Mere motion i skoletiden. 
Skolen har iværksat forskellige tiltag herunder etablering af 
faciliteter til leg og bevægelse både inde og ude (indendørs 
motorikbane i indskolingen og multibaner undendørs). Desuden 
deltager vi i en lang række stævner og er tilmeldt ”SundSkole-
netværket”. Bestyrelsen mener at vi har stor fokus på området 
allerede. 
 
 
 

PUNKTER TIL ORIENTERING 
 
 
6. Budgetopfølgning 
Umiddelbart intet nyt. Resultat for 2011 er endnu ikke klar. 
 
 
7. Ny arbejdstidsaftale for lærerne i Kalundborg 
PKE informerer om ny arbejdstidsaftale 
PKE informerede. Aftalen er endnu ikke i hus, men vi forventer at 
det sker i løbet af februar måned. 
 
8. Meddelelser 

• Skolelederne 
• Nyt fra forældremøder/arrangementer  
• Pædagogisk råd 
• SFO 
• Kantinen 

 
 
9.  Eventuelt 
Intet 


